
Nijkerkerveen, 12 maart 2021

Aan de voorzitter                                                                                                                                                           
van de gemeenteraad                                                                                                                                       
van Nijkerk

Geachte voorzitter,

Op basis van artikel 33 van het Reglement van Orde van de gemeenteraad wil ik namens De 
Lokale Partij het college schriftelijke vragen voorleggen.

Aanleiding:                                                                                                                                                                      
Recent heb ik gesproken met een aantal inwoners van Nijkerkerveen, wonende aan de 
Nieuwe Kerkstraat. Zij  vertelden mij dat een deel van de Nieuwe Kerkstraat nog steeds niet 
is  aangesloten op glasvezel en daardoor dus geen snelle internetverbinding heeft. Het gaat 
hierbij om dertig woningen aan de Nieuwe Kerkstraat die binnen de bebouwde kom van 
Nijkerk vallen, terwijl vrijwel het gehele buitengebied wel op het glasvezelnet is aangesloten. 
Juist in deze tijd waarin gevraagd wordt zoveel mogelijk thuis te werken is dit een groot 
gemis. De bewoners van de Nieuwe Kerkstraat, waarvan de woningen en of bedrijven niet 
op glasvezel zijn aangesloten, hebben zich verzameld. 90% van de bewoners heeft 
aangegeven graag aangesloten te willen worden. Zij hebben aangegeven alles in het werk te 
willen stellen om samen met de gemeente en het bedrijf dat het glasvezelnet aanlegt tot 
een oplossing voor dit probleem te komen.   

Vragen:  
1- Is het u bekend dat dit deel van de Nieuwe Kerkstraat niet is aangesloten op glasvezel?
2- Zo ja, bent u het met ons eens dat het ontbreken van een snelle internetverbinding in de 

moderne tijd een erg groot gemis is, voor inwoners en bedrijven, en dat dit deel van de 
Nieuwe Kerkstraat daarom zou moeten worden aangesloten op dit snelle internet?

3- De bewoners hebben al eerder een aanvraag voor aansluiting op het snelle net gedaan 
en kregen toen als antwoord dat ze bij de uitbreiding van Nijkerkerveen over ?? jaar 
misschien aan de beurt zijn. Dit is voor hen een zeer onbevredigend antwoord.
Kunt u de werkelijke reden aangeven waarom dit deel van de Nieuwe Kerkstraat bij de 
aanleg van glasvezel is overgeslagen, terwijl het binnen de bebouwde kom ligt?

4- Bent u het met ons eens dat er hier sprake is van een verkeerd besluit of een vergissing 
van het bedrijf dat in dit gebied glasvezel heeft aangelegd?
Zo ja, kunt en wilt u met dit bedrijf in overleg gaan om deze fout of vergissing alsnog te 
herstellen? Met andere woorden, kunt u druk uitoefenen om deze vergissing te 
herstellen?



5- KPN wil eventueel glasvezel aanleggen in dit vergeten gebied, maar de kosten voor de 
aanleg van glasvezel zijn, zo is gebleken uit een prijsopgaaf van KPN, te hoog voor de 
gedupeerden. Is er een mogelijkheid om de gedupeerden vanuit de gemeente financieel 
te ondersteunen?

6- Zo ja, bent u dan bereid de gedupeerden financieel te ondersteunen?
Zo niet, bent u dan bereid om te onderzoeken of financiële ondersteuning op een andere 
manier (bijvoorbeeld door subsidies) mogelijk is en bent u bereid hierover met de 
gedupeerden in gesprek te gaan?

Ik verzoek u hierbij deze vragen ter kennis te brengen van het college en de overige leden 
van de raad.  Graag ontvang ik schriftelijk antwoorden op deze vragen.                            

Met vriendelijke groet, 

Ries van Elteren (De Lokale Partij)


